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Styrelsen
för brf Sunnan
Barbro Biberg, ordförande
ekonomi, nya medlemmar
Bhv 105, 715 95 11

Lennart Billström, ledamot
fastighet, parkering, VVS
och undercentral              
Bhv 113, 715 14 46

Lars-Åke Edenfeldt, ledamot
upphandling, ekonomi 
Bhv 131, 715 77 91

Kari Heikkilä, ledamot  
vice ordf. 
Bhv 227, 715 46 81

Ingrid Lilja, ledamot
miljö
Bhv 207, 437 610 76

Jimmy Egserius, suppleant
information, hemsida
Bhv 205, 715 30 34

Björn Norman, suppleant
Bvh 223, 715 71 69

Lars Nystedt, ledamot
fastighet, el, nycklar, 
snörröjning
Bhv 199, 715 42 22

Anette Söderlind, ledamot
sekreterare
Bhv 195, 437 558 66

Ansvariga utanför 
styrelsen

Monika Freszals
lokalutlåning
Bvh 165, Mobil: 0707898917

Ann-Marie Jansson
trädgård
Bhv 115, 715 61 23

Föreningsmöte 2/12 -08
Tisdagen 2 december är det föreningsmöte och informations möte. 
Detta möte kommer att avhandla om det föreslagna stadgeändringen 
om ansvaret för ytterdörrar. Dessutom information om den väntade 
hyreshöjningen. 
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Nya ordningsregler
Under höstens städdag skede så omröstningen om 

husdjursmotionen. Utslaget blev att föreningen är för ett tillägg 
utav ordningsregler. 

Den nya ordningsregeln kommer att innebär följande:

Katter och hundar skall 
alltid vara kopplade samt 
under ständig tillsyn då de 
vistas utomhus inom 
föreningens mark- och 
fastighetsområde. 

Husdjursägare måste alltså hålla sina husdjur under uppsikt under den tid 
de är utomhus. Under en lång tid har vi informerat om denna önskan att lösa 
de problem som husdjur innebär när de springer fritt i föreningens område. 
Styrelsen har uppmanat medlemmarna att tänka efter vad de anser om 
frågan och sedan sagt sitt i form av en omröstning. Tyvärr har styrelsen inte 
lyckats informera att när det gäller en stadga ändring krävs det två 
omröstningar och där den sista omröstningen kräver en 75% majoritet. Detta 
var dock ett tillägg till ordningsfråga och där kan styrelsen ta dessa beslut 
själva, men eftersom denna fråga var av en sådan känslig art valde vi att ge 
medlemmarna en chans att säga sitt. När det gäller en ordningsfråga gäller 
alltså mer än 50% majoritet för att detta skall gälla. Alltså skede det ett 
missförstånd när en del trodde att det krävdes en 75% majoritet när det 
behövdes en enkel majoritet.

Nu har Sunnanbladet blivit elektronisk. De flesta har valt att få bladet 
via email och en dela får det fortfarande via pappersform. Dock finns 
det en del som inte kommer få någon eftersom ni inte har valt något 
avdessa alternativ. Ni är varmt välkomna att posta erat val i 
föreningens postlåda.
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